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Datum: 18 mei 2020 
Onderwerp: economische gevolgen van de grensafsluiting in Putte 

Geachte mevrouw  en heer, 

Op 6 mei stuurde u ons een brief namens de ondernemersverenigingen. U spreekt uw 
grote zorgen over de enorme gevolgen die de grensafsluiting door België heeft voor 
ondernemers aan beide zijden van de grens. U vraagt het college en raadsleden in actie te 
komen en landelijk aan te dringen om te komen tot een einde van de grensafsluiting of 
een speciaal regime te maken voor de grensplaatsen. De burgemeester, de fractie
voorzitters en de wethouders Kielman en Van der Beek hebben op 12 mei met elkaar 
gesproken over uw brief. Dat heeft ook het college van Burgemeester en Wethouders op 
12 mei gedaan. In deze brief vertellen we u wat de burgemeester, het college en de 
fracties hebben gedaan met uw oproep. 

Zoals u zelf vaststelt is de grens afgesloten in opdracht van de federale overheid. Zij 
houden iedere beslissing over deze maatregel aan zich. Onlangs werd duidelijk dat de 
veronderstelling van de Gouverneur van Limburg en de burgemeester van Essen dat 
familiebezoek over en weer de grens weer mogelijk zou zijn geblokkeerd. Helaas is dit 
een signaal dat maatwerk voor de grensgemeenten nog niet mogelijk is. Wij zijn ook 
nagegaan of de maatregelen zoals die in Baarle-Nassau en Baarle Hertog gelden een 
oplossing voor de situatie in Putte zou kunnen zijn. Door het grensverkeer daar tussen de 
verschillende enclaves hebben Belgische consumenten daar meer grensoverschrijdingen 
maar moeten zij hun aankopen in 'Belgische winkels' bij de Belgische autoriteiten aan 
kunnen tonen d.m.v. 'Belgische kassabonnen'. Deze situatie is uniek. 

Burgemeester Adriaansen heeft overleg met zijn Belgische collega van Kapellen, de heer 
Van Mechelen. Deze heeft uw verzoek aangekaart bij het Nationaal Veiligheidsberaad in 
België. Afgelopen woensdag heeft dit beraad nieuwe besluiten genomen. Echter, uit 

Postadres terugkoppeling via burgemeester Van Mechelen blijkt dat het verbod blijft. U moet zich 
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De fractievoorzitters in de gemeenteraad van Woensdrecht van de landelijke partijen geven 
aan uw brief onder de aandacht te hebben gebracht van hun partij. Ook hebben enkelen 
gesproken met landelijke partijpolitici. De reacties die zij kregen zijn terughoudend: dit is 
vooral een zaak van de Belgische overheid omdat Nederland geen belemmeringen heeft 
opgeworpen. Ook bemerkte een fractie dat het benaderen van Europarlementariërs geen 
soelaas zal bieden omdat iedere lidstaat zich vooral op zijn eigen interne sores richt. 
Verder is uw brief onder de aandacht gebracht van de provinciale Partij Lokaal Brabant en 
is hen gevraagd via de provincie te acteren. 

Alle partijen vragen het college samen met ondernemers te zoeken naar maximale 
mogelijkheden om bedrijven en middenstand te steunen. Een actie als Koop Lokaal kan 
toegespitst worden op Putte. Lokale horeca wordt zoveel als mogelijke gefaciliteerd als zij 
om uitbreiding van hun terrasruimte vragen. Voor deze tijdelijke situatie wordt geen leges 
in rekening gebracht. Precariobelastingen kennen we niet in Woensdrecht. Bedrijven 
hebben tot 1 juli uitstel gekregen van het betalen van gemeentelijke belastingen of kunnen 
die bij de Belastingsamenwerking West Brabant aanvragen. Wij dringen er constant bij de 
ISD Brabantse Wal op aan meer tempo te maken met het beoordelen van aanvragen voor 
de TOZO regelingen. Als u signalen hebt van individuele ondernemers dat zij in financiële 
problemen komen door de wachttijd voor de TOZO regeling kunt u dat melden bij 
wethouder Van der Beek. 
Wij zien geen directe mogelijkheden tot andere financiële ondersteuning van ondernemers. 
Waar mogelijk wil de gemeente ondernemers faciliteren. De bedrijfscontactfunctionaris en 
wethouder Kielman bezoeken bedrijven om te vragen hoe het gaat en waar mee geholpen 
kan worden. Gemeentelijke handhavers en toezichthouders zoeken ondernemers om regels 
uit te leggen en suggesties te doen om maximaal ruimte te bieden aan ondernemers binnen 
de regels van de noodverordening. 

We hebben ook zorgen rondom corona. Een deel van de coronapatiënten blijft onder de 
radar doordat niet iedereen getest wordt. Dat geldt ook voor inwoners die gebruik maken 
van de Belgische gezondheidszorg en daar eventueel positief getest of behandeld worden. 
Er is daarover geen gegevensuitwisseling. Corona heeft geleid tot animositeit in het denken 
over elkaars veiligheidsmaatregelen. Dat zal moeten slijten. 
Als het grensverkeer weer op gang komt blijven de hygiënemaatregelen ook na de opening 
van de grens van enorm belang. Nu al zien we in de gemeente dat winkels met veel toeloop 
soms moeite hebben de 1,5 meter in goede banen te leiden. Dat zal na de heropening van 
de grens ook in toenemende mate in Putte het geval zijn. Hygiënemaatregelen zijn de kern 
om klanten over en weer het vertrouwen te geven dat winkelen veilig is. Zoals u zelf stelt 
moet iedereen maximaal bijdragen om het opnieuw sluiten van de grens te voorkomen. 

Met vriendelijke groet, 
Namens het College van Burgemeester en Wethouders 
en de fra zitters van ABZ, CDA, VVD, AKT, PvdA en D66.

Burgemeester J.J.C. Adriaansen 




